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1. Meddelseser fra formanden 

• Formanden takker for gaven i forbindelse med indlæggelse. 

• Velkommen til Kia, som har takket ja til at indtræde i bestyrelsen for at hjælpe til. 

• Retningslinjerne for svømning er opdateret og oversat til engelsk. 

o Bestyrelsen ønsker mere fokus på god svømmekultur: Vente og samle op, ikke 
ligge i røven og ”respektere” opvarmning. 

2. Økonomi 

• I forbindelse med kontingent fornyelsen havde vi en nettoafgang på 28 medlemmer, 
svarende til omtrent 20%. Det er nogenlunde samme nedgang i medlemstal, som andre år, 
til trods for den mindre forøgelse af både periode og årligt beløb. 

o Vi fået feedback fra enkelte at kontingentet er en smule højt, men ikke noget som 
umiddelbart er udover det normale. 

o Bestyrelsen er dog opmærksomme på, at et højt (og højere) kontingent også 
”forpligter” i forhold til kvaliteten. Vi ønsker derfor at sætte mere fokus på, hvordan 
vi generelt kan højne kvaliteten og tilfredsheden i klubben. 
 

 
3. Nyt fra udvalg 

• Tøjudvalg 

o Klubben har opsagt sambejdet med Giordana og C. Reinhardt i forbindelse med 
udløb af perioden for den eksisterende aftale, med følgende begrundelse: 

▪ Klubben ønskede nemmere administration ifbm. Bestillinger 

▪ Klubben var ikke helt tilfredse med udformningen og effektiviteten af 
tridragten. Medlemmerne anvendte den simpelthen ikke nok til konkurrence. 

o I forbindelse med opsigelsen af aftalen med Giordana og C. Reinhardt, er klubben 
forpligtet til at købe det klubtøj som C. Reinhardt har lagerført efter anmodning af 
klubben. Der er tale om tridragter og t-shirts i omegnen af DKK 8.000,00. 

▪ Erik har overtaget lageret af klubtøj fra Benjamin S., og vi har allerede fået 
solgt en del af det vi havde liggende (ikke taget lageret hos C. Reinhardt) i 
betragtning. Klubben vil gøre et ekstra forsøg på at få tømt ud på lageret i 
starten af 2024, hvorefter vi må overveje om det resterende bør kasseres, 
da der er en del tøj tilbage fra aftalen med Craft, i meget skæve størrelser. 

▪ Der vil blive sendt en mail ud til medlemmerne med en oversigt over hvad vi 
har på lager, samt FB opslaget i toppen af gruppen skal opdateres, når vi 
har modtaget det sidste Giordana klubtøj. 



 

 

 

 

o Klubben har skrevet under på en ny aftale med Trimtex, med et opdateret design, 
og har netop afsluttet første bestillingsrunde ved udgangen af oktober. 

▪ Bestyrelsen har fået god feedback fra medlemmerne på det nye design. 

o Status på bestillingsrunde hos ny leverandør, Trimtex: 

▪ Det har desværre været en smule småt med bestillinger, men det skyldtes 
sandsynligvis at bestillingsrunden lå i samme måned som 
kontingentfornyelsen. 

▪ Vi bør overveje at lave en ny runde lige inden opstarten af udendørs 
cykelsæsonen, omkring slutningen af februar / starten af marts måned. 

• Eliteudvalg 

o Eliteudvalget har efterspurgt et budget for 2024, som de kan tage med videre til 

Team Copenhagen og Triatlon Danmark i forhandlingerne med dem omkring 

støttemidler for 2024. 

▪ Bestyrelsen skal først til at kigge på budgettet til næste bestyrelsesmøde, 

men har ikke umiddelbart nogle planer om at ændre i størrelsen i forhold til 

de seneste år. 

• Stævneudvalg 

o Vi har modtaget betalingen fra Ironman Danmark ifbm. 4:18:4 og IM CPH 2023. 

o For at gøre arbejdet nemmere for de få frivllige i klubben, som står for 

koordineringen af KTK arbejdskraften til Ironman CPH, så skal vi allerede ud nu (i 

vinterperioden) og bede folk at melde sig. 

▪ Kia skriver en positiv (og bestemt) mail til medlemmerne med en kraftig 

opfordring til at melde sig allerede nu, hvis man ikke allerede har noget 

andet i kalenderen til august 2024. Det er en vigtig del af klubben virke, at 

alle medlemmerne støtter op omkring dette arrangement, denne ene dag om 

året, hvis man ikke selv er i ilden. 

• Kommunikationsudvalg 

o Nanna og Jennifer står for størstedelen af aktiviteten på vores SoMe 

o Bestyrelsen har desværre ikke overskud til at gøre mere ud af ideen om at få 

opdateret designet på hjemmesiden i øjeblikket. Så opgaven er henlagt, indtil 

videre, medmindre der er et eller flere medlemmer som ønsker at samle stafetten 

op. 

 



 

 

 

 

o Bestyrelsen vil forsøge at øge kommunikationen med medlemmerne, så de er mere 

orienteret om hvad der foregår (og hvad der ikke foregår). 

• Aktivitetsudvalg 

o Klubfesten forløb ganske udemærket og folk virkede til at have det sjovt. 

▪ Stort tak til de frivillige som stod for at arrangere festen! 

4. Nyt bestyrelsesmøde 

• Onsdag d. 13. december kl. 18.30 

5. Eventuelt 

• Rekruttering 

o Det virker til at Tri4 har haft stor success med at tiltrække nye medlemmer i løbet af 
året i forbindelse med et Tri-For-Alle forløn. Nicolas prøver at høre dem ad, hvordan 
de opnåede dette, og hvor mange de endte med at konvertere, så vi kan lære af 
deres erfaringer. 

• Buddy ordning? 

o Klubben har tidligere haft en buddy ordning. Dette indebar dog en vis mængde 
administrativt arbejde for koordinatoren af ordningen. Bestyrelsen foreslår derfor, at 
vi forsøger med en ny form for buddy ordning på mere ”ad-hoc” basis, hvor enkelte 
medlemmer på dagen bliver bedt om at tage sig godt af et ny medlem. Det er 
generelt om opgave, som vi skal løfte i folk. Der vil blive meldt mere ud omkring 
denne ordning, når vi har detaljerne på plads. Stay tuned. 

• Nyt træningsudvalg? 

o Bestyrelsen må erkende, at vi desværre ikke selv deltager nok i klubbens træning til 
at holde en finger på pulsen omkring træningskvalitet mv. Derfor vil vi foreslå at der 
oprettes et nyt træningsudvalg, med det ene formål at holde øje med trivsel og 
kvaliteten i træningen. 

▪ Udvalget skal ikke have nogle administrative opgaver, dette deles mellem 
bestyrelsen og trænerne - og bestyrelsen varetager fortsat alle arbejdsgiver 
relaterede opgaver. Udvalget vil derfor ikke (som tidligere) være tynget ned 
af arbejdsopgaver. Man skal med andre ord ikke søge svømmetider, 
arrangere træningslejr mv. 

▪ Udvalgets fokus skal udelukkende være, at komme med feedback om 
hvordan det går med træningen, set fra medlemmernes synspunkt. Altså 
hvad gør klubben (og ikke mindst trænerne) godt, hvad kan forbedres, hvad 
savner man eventuelt i træningen, hvad gjorde vi eventuelt godt førhen, men 
ikke længere, og hvad holder generelt folk tilbage fra at træne med. Det er 
sådanne spørgsmål bestyrelsen gerne vil have bedre overblik over, og til det 
formål har vi brug for medlemmernes hjælp. 



 

 

 

 

▪ Dette tiltag skulle meget gerne hjælpe os i retningen mod at: 

• Få flere medlemmer til træningerne. 

• Sikre god træning for både bredden og eliten. 

• Øge træningsglæden 

▪ Der vil blive meldt mere ud omkring dette tiltag i den kommende tid. 

▪ Kia har meldt sig til at være tovholder fra bestyrelsens side. 

• Svømmetider 

o Ansøgningsrunde for svømmetider åbner igen i januar 2024. Fokuspunkt. 

• Generalforsamling 

o Bestyrelsen skal have fundet lokale til klubbens generalforsamling, som jf. 
vedtægterne skal afholdes i 1. kvartal 2024, og indkaldes med 30 dages varsel. 
Nicolas undersøger om vi kan komme ind på IFI. 

▪ Dato for generalforsamlingen er ikke lagt fast endnu. 

o Vi bør overveje at sætte fokus på nedsættelsen af et sponsorudvalg, som kan jagte 
en smule økonomi til klubben. 

• Årets KTK’er 2023 gik til Andrea. Pokalen er sendt til gravering. 


